
     Johtokunta  1/2023 muistio 
Suomen Islanninhevosyhdistys ry:n johtokunnan kokous 
 
Aika  17.1.2023 klo 20.00 
Paikka  Meet 
Läsnä  Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja) 

Tarja Nordman (TN, varapuheenjohtaja) 
Virpi Aho (sihteeri),  
Hanna Leppänen (HL, jäsensihteeri)  
Maija Kipinoinen (MK, rahastonhoitaja) 
Nicola Bergman (NB, jäsen) 
Taru Toikkanen (TT, varajäsen) 
Kanerva Ahonala (KA, PR-valiokunta)  
Johanna Korpi (JK, jalostusvaliokunta) 
Pipsa Wagner (PW, nuorisovaliokunta) 
Julia Wejberg (JW, urheiluvaliokunta) 
Julia Tahkola-Ronkainen (JTR, koulutusvaliokunta) 
Katrina Carlson (Islanninhevonen-lehden päätoimittaja) oli mukana kokouksen alussa esittäytymässä  

 
Poissa  Marika Moring (varajäsen) 

 
 
ASIAT 
1§ Kokouksen avaus  

• SU avasi kokouksen klo 20.10 
2§ Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus 

● Todettiin läsnäolijat, ja kokous on päätösvaltainen. 
3§ Esityslistan hyväksyminen 

● Esityslista hyväksyttiin 
4§ Edellisen kokouksen pöytäkirja 

● kokouksen 18/2022 pöytäkirja jätetään hyväksyttäväksi seuraavaan kokoukseen 2/2023 (21.2.2023) 
5§ Talousasiat 

5.1. Taloustilanne 
● Päätili  11 939,93€ 
● Baanatili 9 500,54 € 

5.2. PM talousasiat 
● budjettitoteuman tilanne, ei valmis (puuttuu vielä Ahvenanmaan maakunta-avustus) 

5.3. Hyväksyttiin, että varapj tarkistaa laskut, jos pj tai valiokunnan pj on esteellinen. Pj tarkistaa  
kirjanpitäjän laskut. 
5.4. Tuomareiden palkkiot sisältävät arvonlisäveron. Asian selvitys on kesken. Siirretään käsiteltäväksi 
seuraavaan kokoukseen 2/2023. 
5.5. Keskusteltiin kilometrikorvauksista. Päätöksiä ei kuitenkaan tehty ja asia jätettiin pöydälle. 
5.6. Avustuksien hakemiset laitetaan vuosikelloon, jotta muistetaan hakea avustuksia ajallaan 

6§ Jalostusvaliokunta 
● Ei johtokunnassa hyväksytettäviä asioita.  

7§ Koulutusvaliokunta 
● Koulutusvaliokunnan ehdotuksen mukaisesti hyväskyttiin, että erilaiset SIHY:n järjestämät 
koulutukset ja lisenssikurssit kilpailutetaan aina avoimesti.  

o Tehdään edelliseen liittyen myös kirjalliset hankintaohjeet 
8§ PR-valiokunta  

● Roolit PR-valiokunnassa: TT on varapj, VA jatkaa sihteerinä 
● lehti: päätoimittajaksi valittu Katrina Carlson 
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● Hyväksyttiin lehden mediakortin muutosehdotukset. 
● Maajoukkueelle yksi sivu mainosmyyntiä/sisältöä varten, vastineeksi tapahtumaosallistumisista. 

Mahdolliset sivun ilmoitustuotot menevät maajoukkueelle. 
● Hevoset Bastionissa: tapahtumateltan pitoa ehdotetaan esim. NV:lle. -> Asia jätetään odottamaan 

myöhempää  käsittelyä. 
9§ Nuorisovaliokunta 

● Youth camp 2023 Ypäjällä heinäkuussa 2023 
○ Kustannus 33 000 e 
○ Osallistumismaksuista 24 000 e -> Rahaa puuttuu. Varainhankintaa tarvitaan.  
○ Nuorisvaliokunnan pj toimii leirin johtajana veloituksetta. Samoin muut ohjaajat. 

10§ Urheiluvaliokunta 
● SM22: raportti tarkistettavaksi siten, että se olisi valmis viikolla . 
● Hyväksyttiin maajoukkuetyöryhmän esitys yhdestä sivua jokaisesta lehdestä siten, että ilmoitustuotot 

menevät suoraan maajoukkueelle. Asiaa käsitelty myös jo kohdassa 8.  
● UV ottaa tuomareiden huonon käyttäytymisen esille FEIF-konferenssista. 
● Vuoden 2022 tuomarikokeiden korjaus on myöhästynyt. Tuomarikokeet tarkistaa varahenkilö, jotta 

homma saadaan hoidettua. 
● Paikalliskerhokokoukset 2 x vuodessa, joista kevään kokous olisi 9.2. klo 19.00. Muut valiokunnat ja SU 

kokouksiin mukaan kertomaan ajankohtaisista asioista. Esityslistat etukäteen. 
 

KOKOUS KESKEYTETTIIN TÄHÄN KOHTAAN KLO 22.36. Kokousta jatketaan ti 24.1.2023 klo 20.00. 
 
Puheenjohtaja avasi jatkokokouksen 24.1.2023 klo 20.02 
 
Läsnä   Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja)  

Tarja Nordman (TN, varapuheenjohtaja) 
Virpi Aho (sihteeri) 
Nicola Bergman (NB, jäsen) 
Taru Toikkanen (TT, varajäsen) 
Johanna Korpi (JK, jalostusvaliokunta) 
Pipsa Wagner (PW, nuorisovaliokunta) 
Julia Wejberg (JW, urheiluvaliokunta) 
Julia Tahkola-Ronkainen (JTR, koulutusvaliokunta) 
 

Poissa  Hanna Leppänen (HL, jäsensihteeri) 
Maija Kipinoinen (MK, rahastonhoitaja) 
Marika Moring (varajäsen) 
Kanerva Ahonala (KA, PR-valiokunta) 

 
12§ Yhteistyöjärjestöt 

● FEIF - FEIF-konferenssin delegaattikokous (FEIF conference -asiakirjasta esiin nostetut asiat) 
o Sveitsiläinen Jean-Paul Balz ainoa ehdokas FEIF:n presidentiksi. Johtokunta antaa kuitenkin SU:lle 

ja JW:lle valtuudet äänestää jotain muuta mahdollista ehdokasta, jos sellainen kokouksessa 
asetetetaan ehdolle. 

o Muiden FEIF-johtokuntaehdokkaiden kanssa mennään FEIF conference -asiakirjaan kerättyjen 
ehdotusten mukaisesti. 

o FEIF-ehdotus: Pararatsastus mukaan askellajiratsastukseen. Johtokunta kannattaa ehdotusta. 
Lisätietoja kuitenkin kaivataan sääntöihin. 

▪ Lisätietoja pararatsastuksesta myös SRL:n websivuilla: 
https://www.ratsastus.fi/lajit/pararatsastus/kilpaileminen/luokittelu-ja-kilpailukortti/ 

o Kiellettyjen varusteiden listaan halutaan muutos. FEIF-ehdotus: kiellettyjen varusteiden lista 
lopetetaan. Sen sijaan tulee sallittujen varusteiden lista. Johtokunta kannattaa tätä. 

https://www.ratsastus.fi/lajit/pararatsastus/kilpaileminen/luokittelu-ja-kilpailukortti/


     Johtokunta  1/2023 muistio 
o Islantilainen kanki – ja Pelham-kuolaimet. FEIF-ehdotus, että niitä saa käyttää vain 16-21 

vuotiaat ratsastajat ja senioriratsastajat. Johtokunta kannattaa ehdotusta. 
o Kuolaimettomat suitset. FEIF-ehdotus: sallitut jalostusnäyttelyissä ja sport -luokissa. SU ja JW 

selvittävät asiaa vielä lisää. 
o Jalostuksen Ringmaster. FEIF-ehdotus: pitääkseen lisenssinsä, on hänen on osallistuttava 50 

hevosen nättelyihin kahden vuoden ajanjaksolla. Lisäksi hänen on osallistuttava ringmaster-
seminaareihin neljän vuoden väleihin. Tämä on Suomen kannalta huono asia, koska Suomen 
näyttelyt ovat pienempiä kuin 50 hevosta. Jalostusvaliokunta ottaa asian esille konferenssissa. 
Vaihtoehtoja esim. Suomi lähettää ringmastereita Ruotsiin, jotta lisenssit saadaan säilymään tai, 
että saisiko hevoslukumäärää alaspäin. 

o Finaalien tuomaripisteiden laskemiskäytäntö. FEIF-ehdotus: ennen otettu kolmet keskimmäiset 
pisteet viidestä. Nyt ehdotus, että kaikki viidet pisteet lasketaan mukaan. Jaetut sijat (tie breaks) 
finaaleissa (myös B), ei tasasijoja sallita. Johtokunta EI kannata ehdotusta (äänestys FEIF-
konferenssissa vastaan). 

o Lähtökopit WR-kisoissa. FEIF-ehdotus: koppeihin halutaan kamerat. Tähän halutaan lisätietoja 
ennen hyväksymispäätöstä. Esim. millaisia kameroiden tulee olla? SU ja JW tekevät päätöksen 
FEIF-konferenssissa, kun lisätietoja saadaan. 

o FEIF-ehdotus: MM-kisoissa ratsukoiden jako A- ja B-ryhmiin. UV:n mielestä tämä ei edistä tasa-
arvoa. Johtokunta EI kannata ehdotusta. 

o FEIF-strategia. Jokaisen valiokunnan pj:t kysyvät valiokunnissa mitä mieltä ollaan. -> Johtokunta 
tekee koosteen. 

o FEIF Suspensions of officials. Tiettyihin rikoksiin syyllistyneet toimihenkilöt ja ratsastajat eivät 
saisi osallistua FEIF:n ja sen alaisiin toimintoihin. Asia jätettiin odottamaan lisätietoja. 

o FEIF-ehdotus: Jos ratsastaja on toiminut jossain maassa FEIF:n sääntöjen vastaisuudessa ja hän ei 
saa osallistua FEIF:n alaisiin kisoihin ko. maassa, hän ei saa osallistua FEIF:in alaisiin kisoihin 
missään muussakaan maassa. Johtokunta kannattaa tätä. 

o FEIF World Fengurin rahoitus. Johtokunta kannattaa, että olisi erilaisia käyttäjätasoja eri 
hinnoilla. 

o FEIF ehdotus: Finaaleissa kaikkien viiden tuomarin pisteet lasketaan. Johtokunta kannattaa 
ehdotusta. Mutta karsintojen osalta tätä ei kannateta. 

o FEIF ehdotus: ratsukon pitää olla collecting ringissä 3 min ennen suoritusta. Miten esim. 3 min 
lasketaan? Kokouksessa saatujen lisätietojen NB ja JW tekevät päätöksen. 

o FEIF ehdotukset – jalostusasiat: Johtokunta kannattaa jalostusvaliokunnan ehdotuksia ). 
● SRL – yhteistyöntilanne. SIHY:n websivuille SRL-tietoa jäsenille mm. kuvaus hyödyistä, 

talkoovakuutuksen prosessi. Salla Varentiin pitää olla yhteydessä, koska hän on 
askellajiratsastusvastaava SRL:n hallituksessa. SU on pyytänyt kokousaikaa. 

● SRL - Hevosten hyvinvointi -työryhmä. SU ottaa yhteyttä.  
●  
13§ Muut esille tulevat asiat  
13.1. Jäsenistön viestit: ei viestejä 
13.2. SIHY konferenssi 

● ideana koota kaikki SIHY:n toimijat (johtokunta, valiokunnat ja muut avainhenkilöt) yhteen 
viikonlopuksi keskustelemaan SIHY:n toiminnasta, tulevaisuudesta, strategiasta, tavoitteista, visiosta 

● ajankohta 2023 syksy 
● asia jätetään pöydälle 

               13.3. SIHY strategia, visio, missio, arvot 
● Työ jatkuu. 

13.4. Nykyisen varaston irtisanominen.  
● Etsinnässä uusi varasto, jotta vanha sopimus voidaan irtisanoa.  

13.5. Websivut ja yhdistysavain 
● SIHY:n rekisteri Yhdistysavaimessa. Voiko poistaa sellaiset, jotka eivät ole websivujen kautta 

tekemisissä? VA kysyy jäsensihteeriltä. 
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● Lähetettyjen lomakkeiden poisto. VA poistaa ja ottaa kysymykset talteen, mutta poistaa henkilöiden 

tiedot. 
13.6.  Jäsenkyselyn tilanne. MM ja TN työstävät asiaa. Asian käsittelyä jatketaan seuraavassa kokouksessa. 

14§ Ratahanke 
• Tästä aiheesta ei enää keskusteltavaa. Jätetään pois seuraavasta esityslistasta. 

15§ Seuraava kokous 
● SIHY johtokunta ti 21.2.2023 klo 20.00 Meet 

16 § Kokouksen päättäminen 
● SU päätti kokouksen klo 22.47 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


